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Sitten ehkä se myöskin, että kun se on jatkunut niin pitkään, jo pari vuosikymmentä, 
ellei enemmänkin, niin se on ehtinyt vakiintumaan. Vaikka sillä ei ole niinku 
varsinaisesti semmoista legitimiteettiä sieltä lainsäädännön puolesta, mutta sitten se 
on tähän palvelujärjestelmään vakiintunut sellaiseksi niin vahvasti olemassa olevaksi 
asiaksi, että siitä on vaikea luopua. Ja just tää että kun me yritetään edistää palkkatyötä 
edistämällä tätä tuotantoa edistymisen työhönvalmennusta sinne vammaispalveluihin, 
niin se on niin kun uusi asia. Se on jotain uutta ja vähän pelottavaakin, kun taas 
avotyötoiminta on se vanha tuttu tapa ja siihen ollaan totuttu, ei haluta muuttua. Uusi 
on aina pelottavaa. 

 


